



北京海格云熙技术有限公司

HAIGE WINGS TECHNOLOGIES CO., LTD

北京海格云熙技术有限公司是广州海格通信集团股份有限公司(股票代码:002465)成员企业,在广州和成都设有研发及生产制造基地。公司聚焦航空信息化领域,为民航空管、机场、航空公司和军用空管提供符合标准、稳定可靠、性能优越的通信、导航和监视产品及系统解决方案。

公司秉承海格集团近60年的通信、导航和信息化领域的产业底蕴,拥有强大的技术研发能力,完备的生产设施、工艺流程和质量管理体系,被评为国家高新技术企业并通过了ISO 9001质量管理体系认证。依托海格集团创新平台,我们在高频、甚高频、卫星、宽带移动通信和数字集群等无线通信以及导航定位技术领域拥有国内领先的研发制造能力,技术领域涵盖频谱管理、模拟仿真、雷达电子和信息服务,产品涵盖整机设备和系统集成。

公司坚持技术与市场融合的科技创新战略,建立以市场为导向,以用户需求为中心的市场营销体系,为用户提供高品质的产品和优质服务,始终坚持“三不妥协”(安全不可妥协、品质不可妥协、正当经营不可妥协)经营原则,服务用户、回馈社会。



2018年4月,北京海格云熙技术有限公司获得中国认可国际互认的“质量管理体系认证证书”



国家高新技术企业证书
National High Tech Enterprise Certificate



公司取得的9个民用航空设备使用许可证书
9 Certificates of Approval for the Series Aeronautic Equipment Received by Haige.

A member of Guangzhou Haige Communications Group Incorporated Company (Haige Group, stock code: 002465), Haige Wings Technologies Co., Ltd. (Haige Wings) has built R&D and manufacturing bases in Guangzhou and Chengdu. Specializing in the field of aviation information technology, Haige Wings provides civil aviation air traffic control (ATC), airport, airlines and military ATC with stable, reliable, outstanding communication, navigation, surveillance (CNS) products and solutions which are in compliance relevant international standards.

Haige Wings has built itself on nearly 60 years of industrial experience of Haige Group in the field of communication, navigation and information technology, and it boasts a strong technical R&D team, complete manufacture facilities, technical process flow and quality control system, and was rated as national high-tech enterprise and was awarded the ISO 9001 quality management certification. Relying on the innovation platform of Haige Group, Haige Wings has been a leader in technical R&D and manufacturing of HF, VHF, satellite, broadband mobile communication, digital trunk and other wireless communication, navigation and positioning technologies in China. Technical fields of Haige Wings cover radio spectrum management, simulation, radar electronic and information service, and the product series include CBU and system integration.

Haige Wings pursues the technological innovation strategy of the fusion of technology and market, and it has established a market based and user demand oriented marketing system, providing high quality products and services for our clients. Haige Wings has been unwaveringly persisting in the business principle of “Three Uncompromising”(Uncompromising in Safety, Uncompromising in Quality and Uncompromising in Lawful Operation) to serve our users and reward the society.



EXP5300/5300T/5300R型甚高频地空通信电台
PRO5300型甚高频地空通信共用系统
EXP5300/5300T/5300R VHF Air-Ground Communication Radio
PRO5300 VHF Air-Ground Communication System



EXP53型甚高频地空通信电台
EXP53 VHF Air-Ground Communication Radio(Portable)



PRC100/400/1000型高频地空通信电台
PRC100/400/1000 HF Air-Ground Communication Radio



EXP28型广播式自动相关监视系统地面站设备
EXP28 ADS-B Ground Station



联系我们

地址 (Add): 北京市丰台科技园东区北京海格通信产业园
Beijing Haige Communication Industrial Park, East Zone of Fengtai S&T Park, Beijing
电话 (Tel): 010-65813536 010-65813136
Email: haigewings@haige.com

